

Quality Policy 质量方针

IPCO is a global industrial process company developing customized solutions to drive customer productivity. IPCO has developed its expertise since our establishment and our aim is to achieve a high standard of products, solutions and service to its customers.

英彼克是一家全球性的为客户量身定制最佳流程解决方案的公司，旨在为全球客户翘需提升生产力。英彼克自成立以来一直致力于为客户提供高标准的产品、解决方案和服务。

It is the policy of IPCO to provide the customer with goods and services to at least agreed requirement in accordance with the acknowledged order details and price. We are committed to achieve customer satisfaction by using robust quality procedures to meet or exceed the expectations of the customer.

英彼克的质量方针是基于已经确认的订单细节和价格，向客户提供至少符合约定要求的产品和服务。我们致力于通过严格的质量程序来满足甚至超过客户的期望，从而达到客户的满意。

IPCO has a thorough conviction that quality is everybody's responsibility. "Right from me" is the guiding principle for all IPCO employees. A culture of continuous improvements is ensured through the dedication of our employees, established standards and measurements.

英彼克坚信质量是每个人的责任。“我的权力”是英彼克全体员工的指导原则。通过我们员工的奉献，已经建立的标准及测量方法来确保持续改善。

Sandviken, August 2018

山特维肯 2018年8月



Henrik Furhoff
President & CEO, IPCO AB

英彼克集团总裁兼 CEO